
                      STYRETS BERETNING FOR  2014. 

 

STYRET HAR HATT 3 STYREMØTER I 2014/15, OG ETT MØTE MED KOMMUNEN. 

 DE VIKTIGSTE SAKENE SOM HAR VÆRT DISKUTERT ER: 

*LAGE/OPPDATERE WEB SIDE FOR KORSHAMN BÅTFORENING.  NY WEBSIDE OPPE OG GÅR, 
MEN TRENGER FORTSATT LITT INFO OG BILDER. (WWW.KORHAVNBÅTFORENING.NO) DET 
ER MULIG Å MELDE SEG INN SOM BRUKER AV WEBSIDEN. EN VIL DA FÅ E-POST NÅR DET 
HAR KOMMET INNLEGG/OPPDATERINGER PÅ SIDEN. 

*MULIG UTVIDELSE AV BÅTHAVNEN. HER TRENGER VI FRIVILLIGE SOM KAN FORETA 
UNDERSØKELSER FOR MULIG UTBYGGING. 

*BETALING VED HYPPIG BRUK AV RAMPE TIL VANNSCOOTERE/BÅTER OPP TIL OG MED 14 
FOT : 
DET ER FREMMET ET ØNSKE OM SESONG BETALING FOR HYPPIG BRUK AV RAMPEN TIL 
SLIPPEN.  STYRETS VEDTAK: NÅR EN HAR BETALT 600 KR FOR UT/INN BRUK AV RAMPE, SÅ 
ER DET FRI BRUK RESTEN AV SESONGEN. 
 
*UTBYGGING OG KAIPLASS TIL KORSHAVN HAVBRUK. 
ÅGE VIL INFORMERE ÅRSMØTET OM PLANLAGT UTBYGGING OG TIDSPLAN. 

*BRUK AV STRØM I BÅTHAVNA 
DET HAR VIST SEG AT DET I NOEN TILFELLER ER OBSERVERT OVERDREVEN BRUK AV STRØM 
TIL NOEN BÅTPLASSER. 

* DET HAR OPPSTÅTT MASSE STRIPER/SÅR I FLYTEBRYGGENE PGA ILANDTAKING AV 
HUMMERKISTER.  KISTENE BØR TAES ILAND VED SLIPPEN FOR Å UNNGÅ DETTE. 

*VEDLIKEHOLD AV UTELIGGERE ETC. DET ER KJØP INN TO NYE FLOTØRER. EN ER SKIFTET 
OG EN ER I RESERVE. 

*UTOVER DET, VANLIGE FORENINGSAKER 

 

STYRET I KORSHAVN BÅTFORENING 

 

 

 

http://www.korhavnbåtforening.no/

